
Secretarieel jaarverslag D.S.T. Pegasus 2013-2014
Het 6e levensjaar van D.S.T. Pegasus is al weer achter de rug. Een jaar met veel mooie
momenten en activiteiten, waaronder het 1e Lustrum van de vereniging.

Leden
Het nieuwe jaar van D.S.T. Pegasus werd ingeluid op de grote markt aan het eind van de
zomervakantie tijdens de OWEE. Om nog meer nieuwe leden te lubben op de infomarkt
hadden we dit jaar voor het eerst een steigerstellage met 50/50 ringen eraan. Dit was een
groot succes, en veel huidige- en nieuwe leden waagde zich aan een kunstje.
Helaas hadden we begin dit jaar te veel leden en waren we genoodzaakt een wachtlijst in te
stellen. Mensen die zich aan het eind van het seizoen 2012-2013 hadden ingeschreven en
tijdens de OWEE werden direct lid. Tussen alle studenten die zich hadden ingeschreven
tijdens de introtrainingen hebben we moeten loten, hiervan hebben we 14 leden toegelaten.
Zo kwamen we op het maximaal aantal leden van 95. Gedurende het jaar werd de wachtlijst
steeds langer, maar doordat leden zich ook uitschreven werd het rustiger op de trainingen.
Aan het eind van het jaar besloten we de wachtlijst op te heffen en iedereen de mogelijkheid
te geven per direct of met ingang van het seizoen 2014-2015 lid te kunnen worden. Wij gaan
ervan uit dat er komend jaar geen wachtlijst ingesteld hoeft te worden en dat nieuwe leden
direct lid kunnen worden.

Trainers
Een groeiend ledenaantal vraagt veel aandacht van de trainers. Het is een lastige maar zeer
belangrijke taak van de trainers om te zorgen dat beginners de turnsport onder de knie
krijgen, maar tegelijkertijd moet er ook voldoende uitdaging blijven voor de gevorderden
turners. Dit jaar begonnen we met Bas Overtoom als vaste trainer met daarnaast Rick
Oppedijk, Jimmy Munnix en Lisanne Fioole als sportkaarttrainers. Door de goede
samenwerking tussen en met de trainers is er dit jaar niets veranderd aan deze
samenstelling. Wij zijn erg blij met dit trainersteam en hopen ze komend jaar allen weer
terug te zien!

Commissies
Met ingang van het jaar had D.S.T. Pegasus 10 commissies. Van de 21 nieuwe
commissieleden waren er ook 6 nieuwe Pegasusleden die een taak vervulde in een van de
vele commissies. Afgelopen jaar heeft de NSKcie het mooie NSK springen te Delft
neergezet, hierna is deze commissie omgedoopt tot de wedstrijdcommissie. Daarnaast zijn
de Pageturner en de Graficie samengevoegd en op dit moment heten zij de SEKCie, Super
Elitaire Knutsel Commissie. Zij zorgen voor het clubblad en promotiemateriaal zoals flyers
en stickers. De FACEPLANT heeft dit jaar voor alle niet-turngerelateerde activiteiten
gezorgd, onder andere bowlen, glow in the dark midget golf, Bongo
paradise/nieuwjaarspartij, spelletjespicnick........
Ook de KasCo, BACo en de CoMa zijn belangrijke commissies die de vereniging op de
achtergrond ondersteunen.

Activiteiten en tradities
Zoals ik eerder al zei begonnen we dit jaar de OWEE met een steiger op de infomarkt, en de
airtumbling op de sportdag. Beiden waren een groot succes en Pegasus trok weer veel
nieuwe leden aan. Dit was ook te zien op de wedstrijden en vaak was het groen hier in



overvloed aanwezig. Ook dit jaar hebben we op het NSTC1, NSTC2, NSK springen en NSK
meerkamp in totaal met maar liefst 80 Pegasussers deelgenomen, waaronder 39 mannen
en 41 vrouwen. Naast de deelnemers waren er ook vaak veel aanmoedigers aanwezig. Op
de wedstrijden hebben we in totaal 21 gouden, 7 zilveren en 10 bronzen medailles binnen
gehaald. Daarnaast hebben wij als D.S.T. Pegasus de Springwisselbeker in de wacht
gesleept en heeft Lisanne Fioole de wisselbeker bij de dames verdiend. Het NSK springen
werd dit jaar in Delft georganiseerd door de NSKcie. Dit was een groot succes met veel
deelnemers en creatieve outfits. De dag werd afgesloten met een sprookjesachtig feest in de
DSB. Ook dit mag zeker een hoogtepunt genoemd worden.
Maar naast de trainingen, een aantal externe trainingen en de studentenwedstrijden waren
er dit jaar een hoop andere activiteiten. De maandelijkse borrel is een terugkerend
fenomeen. Werd er een tumblingclinic georganiseerd bij het Sportcentrum.
Ook vierde D.S.T. Pegasus dit jaar het eerste Lustrum. Dit moest gevierd worden met een
week vol feestelijke activiteiten. Om dit allemaal mogelijk te maken was er de LUMA die ons
meenam op een wereldreis. De week werd geopend op maandag 7 oktober met de
traditionele begroening in Azie die werd georganiseerd door BVI. Eerst moest men de
woeste rivieren van de Delftse Hout trotseren om op de bestemming aan te komen.
Vervolgens werden alle nieuwe en huidige leden, die nog niet begroend waren, met groene
schmink, een shotje schrobbeler en een kusje van peggy begroend. De reis door Azie werd
afgesloten met een drankje in de Ruif. Na Azie ging de reis door het zonnige Griekenland
waar de Pegalympics plaatsvonden. De avond werd geopend met het ontsteken van het
groene Pegalympische vuur door de oprichster van de vereniging Denise. Vervolgens
betraden stoere, gespierde mannen en sexy, zwoele dames de arena en deden hun
oefening. De reis door Griekenland werd afgesloten met een stukje Pegasus taart en een
shotje Schrobbeler.
Vervolgens kwamen we op woensdag 9 oktober aan in Egypte. Op deze dag kregen we een
rondleiding bij Janssen & Fritsen en mochten we ook nog even zelf onze kunsten vertonen
in de turnhal.
Op donderdag kwamen we in Afrika aan. Deze dag kregen we workshops in parkours en
trampoline springen.
Onder begeleiding van de FACEPLANT en met wat spierpijn verder kwamen we aan in
Australie. Deze vrijdagavond hadden we een gezellige barbecue en de avond werd
afgesloten met de film Ned Kelly. De volgende dag zat iedereen weer vol met energie en
werd het Lustrumfeest georganiseerd. Een groot groen succes met als hoogtepunt het
optreden van het THFOF.
De volgende middag was er een Hawaiaanse brunch op het sportcentrum. Zondag was
alweer de laatste dag van deze mooie Lustrum week. Wij willen de LUMA nogmaals enorm
bedanken voor deze mooie onvergetelijke week! Na de Lustrum week vond op 29 maart het
jaarlijkse Pegala plaats. Anders dan afgelopen jaren vond het dit jaar plaats buiten Delft.
Onder het genot van heerlijk eten en drinken kon iedereen van het mooie uitzicht over het IJ
te Amsterdam genieten en zo volgden een mooie Ijndeloze avond.
Naast al deze mooie activiteiten hebben we dit jaar ook een aantal andere hoogtepunten.
Zo hebben we veel nieuwe toestellen. We hebben nu een eigen rekstok, zijn in het bezit van
stalen ringen, hebben veel kleine matten en dikke matten in gebruik en last but not least
hebben we dit jaar een airtrack gewonnen. Wij willen Roel nogmaals bedanken voor het
mooie promofilmpje!
Dit jaar hadden we dankzij B5 op donderdag naast de normale turnhal ook voor anderhalf
uur de kleine zaal erbij. Wij zijn afgelopen jaar op zoek gegaan naar een sponsor om de zaal



komend jaar te kunnen financieren. Voor komend jaar zal STUD ons financieren met
ongeveer 1500 euro. Dit is 2/3 van het bedrag om de kleine zaal gedurende het hele jaar op
donderdag te kunnen huren voor 2,5 uur. Daarnaast is het Huishoudelijk Reglement
helemaal herschreven. Het een en ander is veranderd maar vooral de regels omtrent het
nieuwe bestuur zijn opgehelderd.

Bestuurszaken
Dit was in het kort wat het zesde levensjaar van D.S.T. Pegasus ons als vereniging heeft
gebracht. Maar het heeft ons als BVI nog veel meer gebracht. Niemand van ons had eerder
in een bestuur gezeten en enkel Bram had ervaring in een commissie. Ondanks onze
onwetendheid hebben we veel onvergetelijke ervaringen opgedaan, moeilijke beslissingen
genomen en geprobeerd ons zo verantwoordelijk mogelijk op te stellen ten aanzien van de
vereniging. Ik denk dat we trots dit jaar mogen afronden want we hebben gezamenlijk heel
wat bereikt, Pegasus zal nog vele mooie herinneringen aan de lijst kunnen toevoegen de
komende jaren.
Ook willen wij alle leden bedanken. De input en opmerkingen die jullie geven is zeer
belangrijk om de vereniging voor iedereen toegankelijk te houden en te maken, zonder jullie
is er geen Pegasus.
Ik persoonlijk, wil graag mijn bestuursgenoten Daan, Max en Bram bedanken voor dit zeer
mooie, groene en leerzame jaar. Wij wensen het aankomende bestuur, Jouke, Dirk, Melissa
en Mitchell veel succes en hebben er alle vertrouwen in dat zij weer een mooi Pegasus-jaar
voor ons in petto hebben.

Met heel veel dankbaarheid teken ik voor de laatste maal met gevleugelde groet als zijnde
secretaris der D.S.T. Pegasus,

Lydia de Vries


